
maart 2020 

 

Algemene Ledenvergadering 
 

U wordt van harte uitgenodigd de 49e algemene ledenvergadering van Groot Geerdinkhof, 
vereniging van huiseigenaren, bij te wonen op:  
 

Woensdag 1 april 2020 
Aanvang 20:00 uur 

Locatie: basisschool Wereldwijs 
 

(de zaal is open vanaf 19.30 uur) 
Agenda: 
 
1. Opening 
 
2. Wijkagent Els van Axel Dongen stelt zich voor 

U kunt haar kort wat vragen stellen. 
 
3. Jakob Wedemeijer, lid van het dagelijks bestuur stadsdeel Zuidoost stelt zich voor 

Hij informeert u over lopende zaken in Zuidoost/Geerdinkhof. 
 

4. Benoeming notulencommissie 
 
5. Goedkeuring notulen van 17 april 2019 

Bijlage 1:  Concept-notulen van de 48e algemene ledenvergadering d.d. 17 april zoals 
goedgekeurd door de notulencommissie  
 

6. Financieel jaarverslag 2019, begroting 2020 en verslag kascommissie 
De penningmeester geeft een korte toelichting op de financiële stukken.  
Bijlage 2: Toelichting en Financiële stukken 

 
7. Benoeming kascommissie 2021 

 
8. Bestuurlijk jaarverslag 

De voorzitter geeft een korte toelichting op het verslag. 
Bijlage 3: Bestuurlijk jaarverslag 2019 
 

9. Ontwikkelingen t.a.v. Stadsdorp Geerdinkhof 
Een van de kartrekkers geeft een korte toelichting 

 
10. Jaarverslag van commissie Leefbaar en Duurzaam 

Eén van de leden van de commissie geeft een korte toelichting  
 
11. Bestuursverkiezingen 

Dit jaar verloopt de zittingsperiode van 4 bestuursleden. Zie bijlage 4. 
Antoine Heideveld, Marja van Santen-van Dam en Marian Schmid stellen zich 
verkiesbaar voor een volgende periode. Gérard van Zwam stelt zich niet opnieuw 
verkiesbaar. Dick Norg is in juni 2019 vanwege persoonlijke redenen afgetreden. 
Het bestuur bestaat dus momenteel uit 5 personen en zoekt derhalve versterking!  
Omdat Geerdinkhof de komende tijd onder meer met de herinrichting van de wijk te 
maken krijgt, zoeken wij nieuwe bestuursleden, die zich met name voor dit onderwerp 
willen inzetten en algemene bestuursleden.  
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Meld u aan via secretaris@geerdinkhof.nl; Dit kan tot een week voor de vergadering. 

 
Schriftelijke stemming herverkiezing leden en evt. nieuwe leden (twee leden vragen de 
stemmen te tellen) . 

 
12. Pauze 

Tijdens de pauze worden de stemmen geteld. 
 
13. Stand van zaken Energietransitie 

De voorzitter geeft een korte toelichting. 
Bijlage 5: Oproep tot invullen enquête energietransitie. 
Na de bijeenkomst over de energietransitie op 19 september 2019 is een commissie aan 
de slag gegaan en is een enquête verspreid. Op dit moment zijn reeds vele ingevulde 
enquêtes geretourneerd, maar het is mooi als er nog vele volgen. 
 

14. Stand van zaken Herinrichting Geerdinkhof 
Bijlage 6: Geerdinkhof op de schop! Wie van ons gaat dat begeleiden? 
Momenteel is nog niet geheel duidelijk wanneer, op welke wijze of hoe uitgebreid deze 
inrichting zal gaan verlopen. Bewoners die affiniteit met het onderwerp hebben, wordt 
gevraagd zich aan te melden als bestuurslid of als lid van de op te richten subcommissie. 

 
15. Ontwikkelingen Bijlmerweide 

Toelichting door Reynout van der Poel (Adviesgroep Bijlmerweide). 
 

16. Verzorging bloembakken 
Afgelopen jaar hebben we genoten van mooi bloeiende lantaarnpaalbloembakken; het 
water geven van de bakken is gedaan door één persoon. Wij zoeken voor komend jaar 
mensen die deze taak op zich willen nemen. Een ‘watergeef-installatie’ is voorhanden. 

 
17. Evenementencommissie Geerdinkhof 

Het bestuur wil graag een evenementencommissie in het leven roepen. 
Elk jaar worden activiteiten georganiseerd en voor die organisatie zijn meerdere mensen 
nodig. We denken hierbij aan het organiseren van borrels, burendag, garagesale (evt. op 
andere wijze), andere feesten.   
Momenteel zijn het veelal dezelfde personen, die iets organiseren, maar zij krijgen heel 
graag gezelschap van nieuwe mensen of willen wellicht hun taken overdragen aan 
nieuwe organisatoren! Wilt u dat worden? Wellicht heeft u goede ideeën, welke 
activiteiten ziet u graag plaatsvinden? Meld u alstublieft aan voor de commissie!  
 

18. Beantwoording schriftelijk ingediende vragen van leden  
Mocht u iets naar voren willen brengen waarvan u denkt dat voor de beantwoording iets 
moet worden uitgezocht door het bestuur, dan verzoeken wij u vriendelijk ons dit van te 
voren te melden door middel van een briefje of e-mail aan de secretaris: 
secretaris@geerdinkhof.nl 

 
Ter kennisname 
Het bestuur maakt van de gelegenheid gebruik u te informeren over het volgende: 
 
19. Eeuwigdurende erfpacht 

Korte terugblik; voor zover nu bekend hebben 182 bewoners de overstap naar 
eeuwigdurende erfpacht gemaakt. 
 

20. Loslopende honden 
Een probleem dat al langere tijd speelt. Binnen de wijk is het in feite heel duidelijk: 
honden mogen daar niet loslopen, er geldt een aanlijngebod! Omdat dit aanlijngebod 
voor de Bijlmerweide niet geheel duidelijk is, is de adviesgroep Bijlmerweide gevraagd 
actie te ondernemen om de borden, die aan het begin van de Bijlmerweide staan, te laten 
verduidelijken.  
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21. Toekomst Gaasperplas/ Diemerscheg 
In januari en februari hebben bijeenkomsten plaatsgevonden over de toekomst van de 
Gaasperplas en de directe omgeving. Er zijn vele ideeën naar voren gebracht. Dit 
voorjaar wordt gewerkt aan een toekomstplan voor de Diemerscheg (gebied van 
Flevopark tot Muiden, waar Diemerbos en Gaasperplas deel vanuit maken). 

 
22. Kerngroep G-buurt; mogelijkheden voor Geerdinkhof 

Het buurtplan van de kerngroep G-buurt biedt ook mogelijkheden voor Geerdinkhof. Een 
bedrag van € 3500,= staat ter beschikking om verbeteringen/veranderingen te realiseren 
in de wijk. In de zomer wordt een bijeenkomst belegd waarvoor iedere bewoner van 
Geerdinkhof wordt uitgenodigd en waar de keuzes worden gemaakt wat er wordt 
opgepakt. 

 
23. GG-alert/-bericht en e-mailadressen  

Het bestuur communiceert veelal via GG-alert dan wel GG-bericht. Dit is de snelle manier 
om u te informeren over onze leefomgeving, voordat het infobulletin uitkomt.  
De ontwikkelingen van de energietransitie, maar straks ook die van de herinrichting 
worden via de GG-berichten verspreid in de wijk. Dus het is van belang dat uw e-
mailadres bekend is bij ons. 
Het aantal leden dat zich heeft aangemeld voor de GG-alert is gegroeid, maar er zijn nog 
altijd bewoners die geen GG-alert/-berichten ontvangen. Dus geef uw e-mailadres door 
aan secretaris@geerdinkhof.nl en u wordt aan de verzendlijst toegevoegd! 

 

Jaar Adressen Leden Geen lid E-mail leden 
Missende e-

mailadressen 
E-mail GG-

alert 

2018 522 
426 

(81,6%) 96 264 162 279 

2019 522 
428 

(82%) 94 288 140 296 

2020 522 
 

429 93 327 102 312 

Van ’s Gravendijkdreef zijn bewoners van 2 huisnummers lid. 
 
24. WhatsApp buurtpreventie 

Van de 522 woningen in Geerdinkhof doen zo’n 195 à 200 bewoners mee. Dit aantal kan 
vast nog wel wat omhoog, dus meld u aan op de website: https://3xnx.eu/alert/ 
 

25. De website Geerdinkhof 
Helaas heeft de website van Geerdinkhof afgelopen jaren niet goed gefunctioneerd. De 
vernieuwde website is nu in gebruik en actueel. Mocht u echter nog onjuistheden 
tegenkomen, laat dit dan weten via: secretaris@geerdinkhof.nl 

 
26. Rondvraag 
 
27. Sluiting 

Indien u verhinderd bent, maar toch gebruik wilt maken van uw stemrecht, dan kunt u dit 
doen door bijgevoegd machtigingsformulier ingevuld en ondertekend af te geven bij één 
van de leden, die wel de Ledenvergadering bezoekt.  
 

 
Koffie, thee en overige consumpties zijn gratis. 
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Bijlage 1 - Notulen 48e Algemene Ledenvergadering  
 

 
Notulen 48ste Algemene Ledenvergadering Groot Geerdinkhof, vereniging van 
huiseigenaren 

 
Datum:   Woensdag 17 april 2019 
Locatie:  Basisschool Wereldwijs 
Aanwezig:  37 personen, 4 bestuursleden en 3 machtigingen 
Afwezig: 5 leden hebben schriftelijk afgezegd; 1 bestuurslid en 1 aspirant-bestuurslid 

zijn afwezig 
 

 
1. Opening 
Helaas start de vergadering te laat; omdat de ontvangen sleutel niet paste op de deur van de 
school Bijlmer Drie wordt uitgeweken naar basisschool Wereldwijs. 
Antoine Heideveld, voorzitter van de ALV, heet de aanwezigen welkom in Wereldwijs, de 
school die sinds kort het predicaat ‘ excellente school’ draagt. 
Als agendapunt wordt door Wouter van Rennes gevraagd toe te voegen: de naam van 
vereniging. 
 
2. Benoeming notulencommissie 
De volgende twee leden worden benoemd als notulencommissie: 

• Jenny van Egdom 

• Wouter van Rennes 
 
3. Goedkeuring notulen van de 47ste algemene ledenvergadering (ALV) 
De notulen van de 47ste ALV worden zonder wijzigingen vastgesteld.  
Met dank aan de notulist en de notulencommissie. 
 
4. Financieel jaarverslag, begroting 2015 en verslag kascommissie 
Marian Schmid, penningmeester, geeft een korte toelichting. 
De subsidie van de gemeente is gestopt en is alleen nog voor specifieke activiteiten aan te 
vragen. Er is dus minder geld voorhanden. Het uitgangspunt voor de vereniging blijft echter, 
leuke dingen kunnen doen en daarop niet hoeven te beknibbelen. 
Vraag van Piet Hein van der Weijden: betreft het bedrag m.b.t. de geluidsmeter een 
reparatie? Ja, dat klopt.  
Jorrit Achterberg stelt voor dat gekeken wordt naar andere mogelijkheden om inkomsten te 
verwerven. De voorzitter geeft aan dat het bestuur plannen voor 2020/de langere termijn zal 
gaan maken. 
Het streven is de uitgaven laag te houden en bij bijv. activiteiten als Burendag, de eigen 
bijdrage hoger te maken en sponsoring te zoeken. 
Het voorstel van het bestuur is om de contributie volgend jaar te verhogen naar €17,50. 
Sommige bewoners geven nu al meer dan €15,00. En natuurlijk; wie meer wil geven, graag! 
Voorstel: in de brief waarin men wordt verzocht de contributie te voldoen, de mogelijkheid 
aangeven meer te betalen dan de vastgestelde €15,00 (en in 2020 €17,50). Hierover ook iets 
opnemen in het Infobulletin.  
René Plemp merkt op dat 9 leden niet hebben betaald; wat gebeurt daarmee? 
Antwoord: men krijgt een aanmaning en als dat niet werkt, wordt men geroyeerd. Inmiddels 
zijn er nu nog 7 niet-betalende leden. 
De kascontrole is gedaan door: Richard Husslage en Ank Vernooij. 
Ank Vernooij leest de verklaring van goedkeuring voor en Marian Schmid wordt als 
penningmeester décharge verleend en ze wordt bedankt voor haar inzet.  
 
5. Benoeming kascontrolecommissie 2019 
Richard Husslage blijft nog een jaar lid en Suzanne Reuland wordt het tweede lid. 
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6. Bestuurlijk jaarverslag 
De voorzitter geeft een korte toelichting op het bestuurlijke jaarverslag, dat als bijlage 3 is 
bijgevoegd. Er zijn leuke dingen gebeurd in 2018. Burendag was zeer geslaagd, ook al was 
het slecht weer.  
Er zijn geen vragen over het bestuurlijk jaarverslag. 
 
7. Ontwikkelingen t.a.v. Stadsdorp Geerdinkhof 
Anna Kok geeft als medeoprichter van het stadsdorp een toelichting. Het stadsdorp is alive 
and kicking! Met het stadsdorp wordt modern nabuurschap nagestreefd, wat voor 
Geerdinkhof neerkomt op een ABCD: 
A:  activiteiten organiseren 
B:  betrokken zijn bij elkaar 
C:  contacten opdoen 
D:  delen met elkaar 
Samen met de medeoprichters Marieke Vernooij en Fia Driessen en overige vrijwilligers 
wordt 1x per twee maanden vergaderd. 
Vaste activiteiten zijn nu reeds:  

• Meet en Greet koffie-ochtenden bij iemand thuis; aantal bezoekers ca.10 

• Filmclub 

• Museumclub 

• Wandeltochten  

• Vogels kijken 
Voor vervoer bij activiteiten kan worden gezorgd.  
 
Afgelopen zaterdag 13 april was een Atelierroute uitgezet in Geerdinkhof; 6 bewoners zetten 
hun deuren open en 17 bezoekers maakten er gebruik van. Wilt u ook een activiteit 
aanbieden? Graag; meld u aan bij Anna Kok. De Tuinenroute op Burendag was ook zeer 
geslaagd. 
Het onderdeel Vraag en Aanbod loopt nog niet geheel zoals gewenst, omdat hulp vragen 
voor mensen toch wel lastig is. 
Er verschijnt 1x per 2 maanden een Nieuwsbrief van het stadsdorp. Via de website kan men 
zich aanmelden voor de nieuwsbrief (www.stadsdorpgeerdinkhof.nl) 

Op 28 september 2019 is het Burendag; het stadsdorp verzorgt die dag in ieder geval 
activiteiten. 
De voorzitter vraagt welke leden zich beschikbaar willen stellen om activiteiten te verzorgen 
voor de vereniging (evt. op Burendag of eerder): Hiervoor melden zich: Suzanne Reuland, 
Willem van Dam, Dick Norg en evt. Reynout van der Poel. 
Het stadsdorp wil voor het komende jaar graag mensen vinden die iets willen vertellen, bijv. 
over hun beroep. Voor bijeenkomsten kan in de avonduren gebruik worden gemaakt van 
basisschool Wereldwijs. Ook in Café Oscam aan de Bijlmerdreef kunnen samenkomsten 
voor een kleiner aantal mensen worden georganiseerd. 
Antoine Heideveld bedankt Anna Kok voor haar bijdrage. 
 
7a. In het zonnetje! 
Antoine Heideveld memoreert dat sinds een jaar of vier, een bewoner van Geerdinkhof die 
veel doet voor de wijk, in het zonnetje wordt gezet. Dit jaar is dat Piet Hein van der Weijden. 
Piet Hein van der Weijden is onder meer een zeer actief lid van de commissie Leefbaar/ 
Duurzaam, onderhoudt contacten met het stadsdeel en coördineert al weer enige tijd de 
verspreiding van het Infobulletin en nieuwsbrieven. 
 
8. Jaarverslag van de commissie Leefbaar/Duurzaam 
Wouter van Rennes, lid van deze commissie, geeft een toelichting. 
De commissie bestaat uit 4 leden, te weten: Willem van Dam en Piet Hein van der Weijden, 
Wouter van Rennes en Gérard van Zwam, die een dubbelfunctie  heeft want hij is ook 
bestuurslid (‘linking-pin’). 
Afgelopen jaar waren er wat onduidelijkheden met het bestuur van VVH GG over de 
contacten met de gemeente. De commissie Leefbaar vindt het onwenselijk dat via twee lijnen 
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contacten worden gelegd; onduidelijkheid in de communicatie moet liever worden 
voorkomen.  
Het contact met de gemeente blijft overigens een moeizaam proces; de ambtelijke structuur 
bij de gemeente verhindert dat er echt kan worden doorgepakt. 
Met de onderwerpen vliegverkeer, inbraken en energietransitie houdt de commissie zich niet 
meer bezig, daar zijn andere commissies voor. 
Wél gedaan: schouwen m.b.t. het groen in de wijk. In december is er ook een schouw m.b.t. 
de verkeersveiligheid geweest. Het rijden van auto’s over fiets- en voetpaden en het 
parkeren van auto’s bij ingaande straten in de wijk, veroorzaken onveilige situaties. 
De parkeeroverlast van bussen, die kinderen naar de schooltuinen brachten en haalden is 
gelukkig opgelost; de bussen stoppen nu op andere plekken buiten Geerdinkhof. Het 
parkeren bij de afvalcontainers blijft een aandachtpunt. 
Het project: ‘Adopteer een rayon’ is geëvalueerd; het loopt niet meer helemaal zoals 
bedoeld, maar er zijn nog steeds bewoners die bij hun rayon (huizenblok met aangrenzende 
straat) zorgen dat het er schoon/opgeruimd blijft. Voorstel commissie: in plaats van één 
afvalknijper per rayon zullen bewoners die actief (willen) zijn in hun buurtje ieder persoonlijk 
de beschikking krijgen over een knijper, waarmee je afval kunt oppakken. 
Helaas is de Geerdink-eik, die vorig jaar was geschonken en geplant, aan de droogte van 
deze zomer bezweken. Dit hebben ‘groenambtenaren’ gemeld. Er is vandaag een nieuwe eik 
geplant, die de gemeente (opnieuw) gaat verzorgen. 
In maart heeft een schouw met 8 ambtenaren plaatsgevonden. Dit was in feite een herhaling 
van de schouw van vorig jaar juli. De commissieleden hebben herhaaldelijk gevraagd om 
een organigram van het stadsdeel en een groenplan voor de wijk.  
Er is contact geweest met ambtenaren over de afvalcontainers; waarom er slechts twee zijn  
vervangen en de andere twee zijn blijven staan is nog onduidelijk. 
Op 4 oktober 2018 heeft vicevoorzitter van de stadsdeelraad Dirk de Jager een 
kennismakingsbezoek gebracht aan Geerdinkhof; aanwezig daarbij waren: André Koster, 
Marja van Santen en Wouter van Rennes. Was een aardig gesprek, maar de verwachtingen 
t.a.v. de slagvaardigheid van het stadsdeel zijn niet hoog, want een vervolgafspraak is nog 
niet gemaakt. 
N.a.v. het laatste overleg van de commissie Leefbaar met de gemeente, laat de gemeente 
weten: het onderhoud in Geerdinkhof is in redelijk goede staat. Dit heeft de commissie 
verbaasd, er is sprake van veel achterstallig onderhoud. 
De commissie geeft aan dat er nog steeds de nodige onduidelijkheid bestaat over het 
groenbeheer door de gemeente en wil graag dat het groenbeheer overzichtelijker wordt. 
Het doen van MORA-meldingen bij de gemeente blijft een goede actie voor individuele 
bewoners; het levert af en toe zeker goede resultaten op. 
Naar aanleiding van de schouw van 17 december geeft de gemeente aan dat de 
oversteeksituatie bij de school is verbeterd en dat het terugzetten van paaltjes op voetpaden, 
waar deze zijn verdwenen, hopelijk binnenkort gaat gebeuren; paaltjes terugzetten zit 
namelijk niet in het systeem bij de gemeente! 
Ten aanzien van het onderwerp herinrichting openbare ruimte is gezegd door een ambtenaar 
van de gemeente: datgene wat goed functioneert, moet zo blijven. Dus wel dingen 
verbeteren, maar niet onnodige aanpassingen doen. 
De paaltjes die waren gezet om parkeeroverlast te voorkomen, zijn door bewoners 
verwijderd; de gemeente heeft toen niet gehandhaafd, maar de paaltjes met een daaraan 
vastzittend betonblok weer meegenomen. 
Piet Hein van der Weijden is naar de ‘autoluw-bijeenkomst’ geweest en heeft daar 
aangegeven dat in Geerdinkhof auto’s op alle fiets- en voetpaden rijden.  
Ook bezorgauto’s/-busjes rijden overal waar het niet mag. Een van de leden merkt op dat 
ook de busjes van de gemeente veel stuk maken door over gras e.d. te rijden. 
Opmerking van Jorit Achterberg: in Moskou plakt men stickers op auto’s die op fietspaden 
rijden. Dat is daar heel effectief gebleken!  
De voorzitter bedankt Wouter van Rennes voor zijn bijdrage. 
 
8a. Energietransitie 
Antoine Heideveld deelt mede dat een subcommissie is opgericht die als opdracht heeft het 
verkennen van de mogelijkheden op het gebied van energietransitie. Dit wordt gedaan door 
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meerdere mensen met verschillende standpunten. Er wordt gekeken naar collectieve 
mogelijkheden, maar ook naar individuele. Na de zomer komt er een bijeenkomst voor de 
wijk om bewoners te informeren over de onderzochte mogelijkheden.  
 
8b. Inbraakcijfers 
Het aantal inbraken en pogingen tot inbraak is iets toegenomen; in 2017: 9 en in 2018: 14 
(pogingen tot) inbraken. Meerdere inbraken gaan via ‘oude’ schuifpuien. Er wordt geopperd 
deze beter te beveiligen door een rail aan de onderzijde te leggen of een stuk hout boven op 
het schuivende deel. 
De cijfers van 2018 
07/01/2018 Inbraak woning 

08/01/2018 Poging inbraak woning 

10/02/2018 Poging inbraak woning 

12-02-2018 poging tot inbraak via schuifpui om 12.47 uur 
22-02-2018 Inbraak woning via schuifpui om 21.20 uur 
22-02-2018 poging tot inbraak via schuifpui rond 23.20 uur 
05/04/2018 Inbraak woning verdachten op heterdaad aangehouden 

14-06-2018 inbraak in woning 
23-06-2018 inbraak in woning 
29-06-2018 inbraak in woning 
09/10/2018 Poging inbraak woning 

15/10/2018 Poging inbraak woning 

22/10/2018 Poging inbraak woning 

23/11/2018 Inbraak woning 

 
9. Bestuursverkiezingen 
Van het huidige bestuur treedt niemand af. Als nieuw bestuurslid kan worden gestemd voor 
André Koster; hij heeft afgelopen jaar al meegedraaid als aspirant-bestuurslid. Er wordt 
schriftelijk gestemd. 
 
10. Pauze 
Tijdens de pauze worden de stemmen geteld. Uitslag stemming: er zijn 38 stemmen 
uitgebracht: 30 leden stemmen voor; 5 leden stemmen tegen en 3 leden onthouden zich van 
stemming. André Koster is gekozen tot nieuw bestuurslid! 
 
11. Eeuwigdurende Erfpacht 
Marja van Santen vertelt over de uitkomsten van het onderzoekje dat is gedaan naar het 
aantal bewoners dat wil overstappen en/of is overgestapt naar eeuwigdurende erfpacht.  
Zij benadrukt dat overstappen altijd loont, of je nu kiest voor afkoop van erfpacht of een lage 
jaarlijkse canon. 
 

Nog 
aanvraag 
doen 

Aanvraag 
gedaan, 

nog geen 
aanbieding 
ontvangen 

Aanbieding 
ontvangen, 

nog niet 
geaccepteer

d 
Aanbieding 

geaccepteerd 

Aanbieding 
ligt bij 
notaris 

Akte 
gepasseerd, 
overgestapt 

Geen 
overstap 

Bijzonder-
heden Totaal 

14, gaan 
het later 
dit jaar 
doen 35 18 29 14 15 2 

Vervroegde 
herziening 
huidige 
erfpacht 
aangevraagd:  
2 personen 

113 van 
522 

adressen 
hebben 

aanvraag 
gedaan 

 
Gezien de problemen waar bewoners tegen aanlopen wordt besloten dat het bestuur een 
brief gaat sturen naar de wethouder en daarin onder meer verzoekt een contactpersoon op 
de afdeling erfpacht aan te stellen, die zich bezighoudt met Geerdinkhof (en evt. andere 
wijken) en die kennis heeft van de wijk, zodat kan worden voorkomen dat meerdere mensen 
tegen dezelfde problemen aanlopen. 
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12. AED voor Geerdinkhof 
Het bestuur wil van de leden weten of zij een AED voor Geerdinkhof van belang vinden. Dat 
is het geval. In de Garstkamp hangen 4 AED’s, maar ’s avonds is de Garstkamp gesloten en 
kan je er dus niet bij. Via de Hartstichting kan je een actie opzetten om geld voor een AED 
bijeen te brengen. Er wordt besloten dat een kleine commissie gaat kijken hoe dit kan 
worden opgepakt. Hiervoor melden zich aan: Anna Kok, Deirdre de Graaf en Marja van 
Santen. 
Er wordt voorgesteld ook een netwerk van hulpverleners (voor reanimatie) op te zetten. Dat 
aspect wordt ook onderzocht. 
 
13. Gebiedsplan Bijlmer-Oost 
De voorzitter licht toe hoe gemeenten moeten’ experimenteren’ met meer participatie vanuit 
buurten. In stadsdeel Zuidoost gebeurt dit dus ook.  
Naast het gebiedsplan Bijlmer-Oost wordt binnenkort het gebiedsplan voor de G-buurt 
gepresenteerd en wel op 23 april a.s. in de buurtwerkkamer van Gravestein. Dit buurtplan is 
opgesteld door een kerngroep, die is ontstaan na een bijeenkomst in september 2018 met 
200 G-buurtbewoners en waar 11 prioriteiten voor de G-buurt zijn benoemd. In dat jaarplan 
staan de van de prioriteiten afgeleide activiteiten, die bewoners in hun buurt kunnen 
verwezenlijken. Lid van deze kerngroep is André Koster. Piet Hein van der Weijden merkt op 
dat in het plan activiteiten zijn opgenomen die niet aansluiten bij reeds bestaande 
activiteiten; hij bepleit daarom dat het bestuur de regie gaat nemen bij uitvoering van de 
activiteiten uit het plan. 
 
14. Ontwikkelingen Bijlmerweide 
Reynout van der Poel heeft drie onderwerpen voor zijn toelichting: 

• Parkmanager 

• Bloemrijk zaaisel 

• Fauna-uittreedpassage 
In Geerdinkhof is men al jarenlang actief met projecten in de Bijlmerweide. Nu is het idee 
geopperd voor het aanstellen van parkmanagers, die een centraal aanspreekpunt worden 
voor zijn of haar park. De adviesgroep Bijlmerweide heeft gezegd wel proeftuin te willen zijn 
voor dit project. 
In september 2018 is een bloemrijk grasmengsel ingezaaid in het gedeelte van de 
Bijlmerweide tussen de schooltuinen en de kinderboerderij. Nu maar hopen dat dit niet 
voortijdig wordt gemaaid. 
Door de dijk van de Weespertrekvaart wordt onder de provinciale weg d.m.v. een pijp een 
faunapassage aangelegd waardoorheen dieren, met name ringslangen, veilig kunnen 
oversteken. De passage komt voorbij de kinderboerderij. 
Reynout van der Poel spreekt ook nog even namens Ruud Wolterman, die samen met 
meerdere vrijwilligers maandelijks werkzaamheden, uitvoert in de Bijlmerweide. Een keer per 
jaar wordt een overleg gepland met een gemeenteambtenaar die de Bijlmerweide in zijn 
pakket heeft. De nieuw aangestelde ambtenaar gaat door in de voetsporen van de vorige 
ambtenaar, die met pensioen is gegaan (over wie men heel tevreden was).  
De vrijwilligersploeg kan wel enige uitbreiding gebruiken; het is geen zwaar werk, dus meld u 
aan bij Reynout van der Poel. Er wordt elke derde zaterdag van 10.00 tot 12.00 uur gewerkt! 
 
15. Contact met bestuur van stadsdeel Zuidoost 
Is al besproken bij agendapunt 8.  
 
16. Activiteiten in de wijk 
Er is weinig tot geen belangstelling voor een garagesale dit jaar; wellicht volgend jaar weer! 
 
20. Rondvraag 
De agendapunten 17, 18 en 19 worden in verband met tijdgebrek overgeslagen. Basisschool 
Wereldwijs moet om 22.00 uur sluiten, dus enige haast is geboden. 
René Plemp vraagt of nog eens duidelijk kan worden aangegeven waar in de Bijlmerweide 
honden mogen loslopen; hij en meerdere buren ondervinden veel overlast van loslopende 
honden. 
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De borden die er staan met info over de Bijlmerweide zijn inderdaad niet geheel duidelijk; de 
adviesgroep Bijlmerweide buigt zich over het probleem. 
Wouter van Rennes vraagt nogmaals de naam ‘Groot Geerdinkhof’ om te zetten in 
‘Geerdinkhof’, nu de vereniging ‘Geerdinkhof ‘ niet meer bestaat. De kosten hiervoor 
bedragen ca. € 400,- ; dat is nog geen € 1,- per lid. Hij is bereid de acties te ondernemen die 
nodig zijn om de naamsverandering door te voeren. 
Het bestuur heeft dit onderwerp afgelopen jaar al eens in de bestuursvergadering besproken 
en is geen voorstander; ‘Groot’ impliceert naast Geerdinkhof ook de Bijlmerweide (onze 
achtertuin). GG werkt goed en ligt goed in het gehoor.  
Wouter van Rennes stelt voor bij een volgende vergadering/bijeenkomst, een vergrote 
afbeelding van de wijk op te hangen, zodat je kan aanwijzen waar wat speelt bij bespreking 
van de onderwerpen in de vergadering. Goed idee! 
Berend Fraenkel vraagt aandacht voor een dakopbouw die afwijkend is van de andere 
dakopbouwen. Er is destijds duidelijk gekozen voor één type opbouw en nu heeft de 
gemeente vergunning verleend voor een afwijkend type. Het bestuur zal het bespreken. 
 
21. Sluiting 
Antoine Heideveld sluit de vergadering.  
Deirdre de Graaf complimenteert het bestuur voor zijn inzet en activiteiten. 
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Bijlage 2 - Financiële stukken 
 

 

JAARREKENING GROOT GEERDINKHOF 2019 

 

BALANS per 31-12 2019  2018       

ACTIVA         

          

Inventaris (geluidsmeter) 599  1.197      

Liquide middelen 13.360  11.671      

Totaal 13.959  12.868      

          

PASSIVA         

          

Algemene reserve 12.868  12.888      

Vooruitbetaalde contributies 2018                 85      

Negatief/ positief saldo 1.091  -105      

Totaal 13.959  12.868      

            
 

Rekening van BATEN EN LASTEN 
Werkelijk 

2019  
Werkelijk   
       2018   

Begroting 
2020 1.  

Begroting 
2019 

BATEN         

          

Contributies 2019 6.577  6.575  6.500  6.500 

Subsidie  
 

3.660   
 

 

Intrest 3  10  0  10 

Advertenties 928  822  1.000  1.000 

Totaal 7.777  11.152  7.500  7.510 

          

LASTEN         

         

Informatiebulletins/Nieuwsbrieven 2.907  3.102  3.000  3.500 

Kosten website 633  219  300  600 

Ledenvergaderingen 494  526  600  600 

Vergaderkosten bestuur en commissies 18  160  100  300 

Algemene verenigingskosten 1.830  3.072  1.500  1.520 

Donaties en giften 441  683  450  500 

Burenborrels incl. barbecue 363  2.111  550  1.500 

Professionele bijstand              0                0  1.000  1.500 

Negatief/positief saldo 1.091  -105  0  0 

Totaal 6.947  9.768  7.500  10.020 
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Toelichting op de BALANS per 31-12 2019  2018     2019 2018 

ACTIVA        

       

Inventaris     599 1.197 
 
Dit betreft de geluidsmeter voor Geerdinkhof  

 
    

    Saldo per 1 januari          1.197  1.795    

    Afschrijving over 5 jaar -598  -598    

                                      

    Saldo per 31 december   599  1.197           

                     
 
 
Liquide middelen  

 

  13.360      11.671 

Dit betreft in rekening-courant aangehouden saldi        

 ING, rekening courant 707             770    

 ING, zakelijke spaarrekening. 12.653  10.901    

 Saldo per 31 december 13.360  11.671    

          

Totaal     13.959     12.868 

         

PASSIVA        

         

Algemene reserve     12.868 12.888 

 Saldo per 1 januari 
                

12.888 
                 

16.392    

        Contributie vooruit betaald 85      

       Min negatief saldo 2018/2017 -105  -3.504    

  
       Saldo per 31 december    12.868            

 
   12.888               

 
Vooruitbetaalde contributies 2018  

 
  0 85 

  
Negatief/ Positief saldo  

 
  1.091 2.768 

          

Totaal     13.959 12.868 

             

 
Toelichting op de  
Rekening van BATEN EN LASTEN over 2019 

 
2018   2019 

 
2018 

BATEN         

          

Contributies totaal betaald     6.577  6.575 

 Aantal leden per 1 januari 426  426     

         

 Aantal leden per 31 december  431             426     

Burendag positief saldo          269   

Subsidie Gemeente Amsterdam  
 

           
           

3.660 

Intrest  
 

          3 
             

10 

         

Advertenties  
 

  928 
           

822 

Opbrengst plaatsing advertenties in het  Infobulletin        

           

Totaal     7.777  11.067 
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Toelichting op de  
Rekening van BATEN EN LASTEN over 2019 

 
 2018   2019 

         
2018    

 LASTEN           

Informatiebulletins/nieuwsbrieven                                          2.907  3.102 

        

         

kosten website Geerdinkhof                 633                                                                          219 

         

Ledenvergaderingen     494  526 

 Vergoeding ruimte/ consumpties                                                                                          

        
Vergaderkosten 
       Bestuur, redactie en commissies  

 
  18 

 
160 

         

Algemene verenigingskosten     1.829  4.587 

 Verzekering (bestuurlijke aansprakelijkheid)  359  350     

        Afscheid redactieleden 210       

 Relatiegeschenken   73     

 Automatiseringskosten 69  119     

 Papier/cartridges bestuur – redactie -  71          0     

 Postzegels/kerstkaarten          27             

       Geluidsmeter      1651     

       Afschrijving geluidsmeter 598  598     

       Lantaarnpaal bloembakken 225  1560     

       Bankkosten  284  219     

  
         

1.829   
        

4.587                      
 

 

         

Donaties en giften     441  683  

 Stichting de Toevlucht 100  100     

        Stichting Natuurontwikkeling Bijlmerweide 200  200     

        Stichting Bijlmerweide (adoptie zwanen) 100  100     

        Attentie buurtbewoner 2019 / 2018 25  25     

        Stadsdorp Geerdinkhof  
 

87   
 

 

        Afscheid ambtenaar betr. Bijlmerweide   10     

        Attentie buren 16  62     

        Milieukids   99     

 441  683     

Burenfestiviteiten     363  1.895 
  
                  

 
   

 
 

      
       Bijdrage burenborrel(s) 363 

 
343   

 
 

        
       Burendag  

 
1.277   

 
 

       Bijdrage Garagesale   275     

 363  1.895     

Professionele ondersteuning               0        0 
 
 
Negatief/ positief saldo  

 

        1091 

 

-105 

        

Totaal 
   

 
    

7.777 
 

    11.067 
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Jaarrekening Groot Geerdinkhof 2019 - Toelichting door de 
penningmeester 
 
Het ledenaantal is min of meer gelijk gebleven. Een aantal bewoners is overleden of 
verhuisd, maar gelukkig zijn er ook weer nieuwe (jongere) bewoners voor in de plaats 
gekomen: van harte welkom in deze vereniging!  Onze leden hebben als blijk van 
waardering voor de vereniging € 562,- extra contributie betaald. Dank voor deze steun! 
Daarentegen hebben een aantal leden de contributie voor 2019 ondanks diverse 
herinneringen en betaalverzoeken nog niet betaald. Hopelijk gebeurt dit alsnog, anders 
zullen zij helaas geroyeerd worden. 
Er wordt geen structurele subsidie meer verstrekt door de gemeente Amsterdam. Er zijn 
wel mogelijkheden om een bijdrage te vragen voor specifieke projecten: ideeën hiervoor 
zijn altijd welkom. Een mooi voorbeeld van zo’n initiatief zijn de lantaarnbakken die na 
een koude start tot ver in de herfst de toegang tot Geerdinkhof hebben opgefleurd. 
Gelukkig is de algemene reserve bijna gelijk gebleven. Op deze manier kunnen we het 
nog even volhouden. Het positieve resultaat bedraagt € 1091,-. Een jaar geleden is op 
de ALV afgesproken de contributie voor 2020 te verhogen naar €17,50. 
 
In 2019 is een extra bijeenkomst georganiseerd over de energietransitie. In deze 
begroting is ook voor 2020 rekening gehouden met extra bijeenkomsten.  
 
We hebben in 2019 zoals gebruikelijk een nieuwjaarsborrel georganiseerd in 
Groenhoven en een zomerborrel in de openlucht. Het bestuur stelt voor € 1000,- te 
reserveren voor buurtactiviteiten en garagesale. 
 
Eventuele vragen/opmerkingen over de jaarstukken 2019 kunt u stellen op de ALV van 
1 april a.s. 
 
Begroting Groot Geerdinkhof 2019 - Toelichting door de penningmeester 
 
Het bestuur wil ook in 2020 de inkomsten uit contributies en de advertenties in het 
infobulletin waar mogelijk vergroten en de uitgaven zo veel mogelijk beperken. Zo 
houden we ruimte om initiatieven in de wijk financieel te steunen. Het bestuur stelt voor 
€ 1000,- te reserveren voor een buurtfestiviteit in de zomer, die door de 
evenementencommissie wordt georganiseerd. 
 
 

Bijlage 3 - Bestuurlijk jaarverslag  
 
 
Bestuurlijk jaarverslag 2019; Groot Geerdinkhof, vereniging van huiseigenaren.  
Door: Antoine Heideveld, voorzitter 
29 februari 2020 
 
Bestuursleden en functie 2019 
Antoine Heideveld, voorzitter 
Marja van Santen-van Dam, secretaris 
Marian Schmid, penningmeester 
Yolanda Grift, algemeen bestuurslid 
Dick Norg, algemeen bestuurslid; afgetreden juni 2019 
Gérard van Zwam, algemeen bestuurslid en lid van de commissie Leefbaar/Duurzaam 
André Koster, algemeen bestuurslid 
 
Inleiding 
Het is alweer het zesde jaar voor een deel van het huidige bestuur. Gérard is in 2017 
toegetreden tot dit bestuur en André Koster in 2019. Zo waren we redelijk goed op sterkte. 
Erg fijn! 
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Helaas heeft Dick Norg besloten medio 2019 te stoppen als bestuurslid. Hierbij willen we 
Dick hartelijk bedanken voor de vele jaren inzet voor het bestuur. Veel dank, Dick! 
 
Als bestuur richten we ons op twee hoofdlijnen: 

1. Leuke en concrete activiteiten en sociale cohesie 
2. Bestuurlijke zaken. 

 
Ook in dit jaar is er weer veel gebeurd. In dit korte bestuurlijk jaarverslag kijken we terug op 
dit jaar, opgedeeld in de twee hoofdlijnen.  
 
Onder de noemer leuke dingen, sociale cohesie en buurtactiviteiten 
Vooraf: bij dit onderdeel willen we als bestuur zoveel mogelijk initiatieven mogelijk maken. 
Niet door zelf dingen op te zetten en te organiseren maar juist door ideeën en initiatieven van 
buurtbewoners te ondersteunen. Soms met wat steun in tijd. Soms met geld. Soms met 
contacten. Dus heb je een idee? Een initiatief? Laat het ons weten, dan kijken we hoe we dat 
mogelijk kunnen maken.  
 
Burendag en BBQ 
Dit jaar deed Geerdinkhof weer mee aan de Nationale Burendag. Samen met Stadsdorp 
kwam een wederom een mooie en verrassende dag tot stand. Overdag had Stadsdorp 
allerlei activiteiten georganiseerd. Vanaf 17.00 uur waren bewoners welkom voor het 
burendagdiner, dat was georganiseerd door zevental enthousiaste leden van de vereniging. 
Men kon kiezen uit 3 verschillende maaltijden; en alle drie (Surinaams, Vegetarisch en 
Barbecue) vielen zeer goed in de smaak bij de aanwezigen. Er was naast muziek, ook nog 
een Rad van Fortuin, waarvoor men lootjes kon kopen; de te winnen prijzen waren alle ter 
beschikking gesteld door ondernemers uit onze wijk. Al met al kan worden teruggekeken op 
een heel geslaagde dag! 
 
Stadsdorp Geerdinkhof 
Het stadsdorp Geerdinkhof staat inmiddels als een huis. Het wordt vormgegeven door een 
aantal zeer actieve trekkers. Er verschijnt regelmatig een nieuwsbrief met aankondigingen 
van de opgezette activiteiten. Verschillende activiteiten zijn gestart: van samen koffiedrinken, 
gezellig samen eten, literair café, een filmavond en museumbezoek, tot wandelen en vogels 
kijken. Zie de website voor de agenda of om je aan te melden voor de nieuwsbrief: 
www.stadsdorpgeerdinkhof.nl  

 
Milieukids 
Al meer dan 20 jaar gaan kinderen (meestal in de leeftijd tussen 4 en 12) uit de buurt, met 
een aantal vrijwilligers, elke maand zwerfafval prikken in de wijk. Zo ziet de wijk er elke 
maand weer een beetje mooier uit. Fantastisch. 
 
En meer, meer en meer 
En natuurlijk zijn er nog veel meer leuke dingen gebeurd en georganiseerd, zoals het 
onderhoud van de Bijlmerweide en natuurlijk de mooie bloembakken in de lantaarnpalen bij 
de entreeweg van onze wijk. En de (tweede) Geerdinkhofeik groeit voorspoedig dankzij extra 
water en liefde van omwonenden. Namens het bestuur: aan iedereen veel dank voor het 
organiseren en meedoen aan al deze activiteiten. Onder meer hierdoor wonen we in een wijk 
met veel sociale cohesie. Veel dank.  
 
Bestuurlijke zaken 
Naast bovenstaande activiteiten spelen er in onze wijk ook zaken die een meer bestuurlijke 
aanpak vereisen. Zaken die niet altijd even leuk zijn, maar wel moeten gebeuren om onze 
wijk mooi en leefbaar te houden. Hieronder een aantal van deze meer bestuurlijke zaken. 
 
Eeuwigdurende Erfpacht 
In 2017 en 2018 hebben we als bestuur erg veel tijd besteed aan de eeuwigdurende 
erfpacht. Gelukkig met resultaat. Onder meer door inspanningen vanuit wijken zoals Huntum 
en Geerdinkhof is het voorstel voor de eeuwigdurende erfpacht aangepast en kwamen er 
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veel betaalbaardere voorstellen op tafel. Voor bewoners van onze wijk Geerdinkhof 
betekende dit dat overstappen op eeuwigdurende erfpacht zeer gunstig was. In 2018 hebben 
we ons als bestuur ingespannen om korting te krijgen bij diverse notarissen, zodat de 
overstap extra voordeling uitgevoerd kon worden.  Het was mogelijk tot 8 januari 2020 over 
te stappen. Zoals we hebben begrepen zijn veel mensen overgestapt naar een 
eeuwigdurende erfpacht.  
 
Een mooi resultaat van 3 jaar veel werk: veel inspreken, bijeenkomsten organiseren, brieven 
schrijven e.d. Hulde! 
  
Energietransitie 
Er is de laatste tijd veel te doen over de Energietransitie, de overgang naar een duurzame en 
zo mogelijk ook aardgasloze energievoorziening. Zoals wellicht bekend streeft het kabinet 
naar het zo veel mogelijk aardgasvrij / CO2-neutraal maken van het land. Vanaf 2030 tot 
2050 zal iedere woning losgekoppeld worden van het aardgas. Iedere gemeente moet in 
2021 een plan indienen bij het rijk hoe - per wijk - de gemeente aardgasvrij kan worden 
gemaakt. Op basis daarvan worden concrete regels vastgesteld. Er spelen nogal wat 
discussies rondom dit onderwerp. Het leek ons als bestuur verstandig om hier pro actief op 
in te spelen om te bekijken wat we in onze wijk willen en kunnen doen op dit onderwerp.  
 
Op 19 september vond in de wijk Geerdinkhof een bijeenkomst plaats door en voor 
bewoners over de energietransitie. Tijdens deze bijeenkomst bleek dat er veel draagvlak is 
voor een gezamenlijke aanpak rondom de energietransitie in de wijk Geerdinkhof. Over de 
richting van de transitie zijn er nog vele uiteenlopende meningen. Van zo snel mogelijk van 
het gas af, tot de eerste 10 jaar alleen de “no-regret maatregelen” uitvoeren en daarna 
verder kijken. Op basis van de bijeenkomst op 19 september 2019 is de werkgroep 
“Energietransitie Geerdinkhof” samengesteld met diverse bewoners en steun van Stichting 
Woon en de Gemeente Amsterdam. Het doel van deze commissie is om met veel draagvlak 
in de wijk vorm te geven aan de transitie op een manier die past bij de wensen van de 
bewoners. Dit doen we onder meer om te voorkomen dat  we als wijk voor een voldongen 
feit worden geplaatst met een aanpak vanuit de gemeente. De aanpak van de werkgroep is 
om allereerst een enquête uit te zetten (is inmiddels gebeurd) en om van daaruit te starten 
met een gezamenlijke aanpak voor no-regret maatregelen. Deze maatregelen liggen in onze 
wijk met name op het vlak van isolatie. Een volgende stap is om samen te bekijken welke 
stap wenselijk is in onze wijk voor de langere termijn.  
 
Via de GG-alert en het infobulletin houden we u op de hoogte. Dit onderwerp staat tevens 
apart op de agenda van de ALV.  
 
Gesprekken met stadsdeel en gemeente 
In 2019 hebben er meerdere gesprekken plaatsgevonden tussen bewoners uit de wijk 
Geerdinkhof en het voormalige stadsdeel en de gemeente. Deels zijn deze gesprekken 
gevoerd door het bestuur, deels door de commissie Leefbaar en Duurzaam. Doel van deze 
gesprekken is om heldere afspraken te maken over onderhoud in onze wijk en een heldere 
communicatie. Bijvoorbeeld over de aanpak van de Bijlmerweide, over de herbestrating (zie 
verderop) en parkeren. Helaas lopen de gesprekken niet altijd voorspoedig. Met name door 
de vele wisselingen bij de gemeente en door de in uitvoering zijnde centralisatie. We doen 
steeds ons uiterste best om hier toch heldere afspraken te maken die onze wijk ten goede 
komen. Met veel dank, met name aan de leden van de commissie leefbaar en duurzaam die 
zich hiervoor steeds opnieuw inspannen. 
 
Herinrichting 
Onze wijk is oorspronkelijk gebouwd als een 50 km wijk met woonerven. Inmiddels is alles 
nu 30 km zone, zonder dat de bestrating hiervoor is aangepast. Dit is in meerdere wijken in 
Amsterdam gebeurd. Er is in de gemeenteraad van Amsterdam een besluit genomen om al 
deze wijken in de stad opnieuw te herinrichten/bestraten. Wat dit precies betekent, is niet 
heel duidelijk. We zijn hierover al ruim 2 jaar over in gesprek met de gemeente. Met name 
omdat we als bestuur graag willen weten wat de plannen zijn en wanneer het gebeurt. 



ALV Groot Geerdinkhof, vereniging van huiseigenaren 2020 

Bijlage 5 - Oproep invullen enquête energietransitie 
 

Bijlage 4 – Rooster van aftreden bestuursleden 
 

Uiteraard willen we dan vanuit de wijk invloed uitoefenen zodat bij de herinrichting de 
wensen van de bewoner,  bijv. ten aanzien van groenvoorziening/parkeerplaatsen, goed 
worden meegenomen. Tot nu toe is de herinrichting steeds uitgesteld, vanwege financiële 
redenen. De laatste informatie is dat er medio juni een plan gestart wordt met het maken van 
het plan voor onze wijk, onder regie van een projectmanager. Omdat de afspraken tot nu toe 
steeds worden aangepast, hebben we als bestuur besloten om voor de herinrichting (in 
potentie is groot onderwerp met veel impact) een aparte werkgroep onder regie van het 
bestuur in te stellen. Hiervoor volgt binnenkort een oproep.  
 

 
 
 

 
 
Naam Functie In bestuur 

sinds 
Aftredend 
in: 

3e of laatste 
termijn loopt 
af in: 

Status 

Antoine Heideveld 
 

Voorzitter 2014 2020 2023  

Marja van Santen – 
van Dam 

Secretaris 2014 2020 2023  

Marian Schmid 
 

Penningmeester 2014 2020 2023  

Dick Norg 
 

Algemeen bestuurslid 
 

2012 Afgetreden 
in 2019 

  

Yolanda Grift 
 

Algemeen bestuurslid 
 

1999 2021 2021  

Gérard van Zwam Algemeen bestuurslid 2017 2020   

André Koster Algemeen bestuurslid 2019 2022 2025  

 

Indien u zich wilt kandideren voor het bestuur, kunt u zich tot uiterlijk 25 maart aanmelden bij 
het secretariaat:secretaris@geerdinkhof.nl 
 

De taken binnen het bestuur worden op de eerstvolgende bestuursvergadering verdeeld. 
 

 
 
 
 
Deze oproep is bedoeld voor degenen die de enquête niet per mail hebben ontvangen of de 
enquête nog niet hebben ingevuld. 
 
Er is de laatste tijd veel te doen over de Energietransitie, de overgang naar een duurzame 
energievoorziening. Zoals u wellicht gehoord heeft streeft het kabinet naar het zo veel 
mogelijk aardgasvrij / CO2-neutraal maken van het land. Iedere gemeente moet in 2021 een 
plan indienen bij het rijk hoe - per wijk - de gemeente aardgasvrij kan worden gemaakt. Op 
basis daarvan worden concrete regels vastgesteld. 
 
Op 19 september vond er in de wijk Geerdinkhof een bijeenkomst plaats door en voor 
bewoners over de energietransitie. Tijdens deze bijeenkomst bleek dat er veel draagvlak is 
voor een gezamenlijke aanpak rondom de energietransitie in de wijk Geerdinkhof. Ook werd 
duidelijk dat er nog geen gezamenlijke voorkeur voor een aanpak is. Sommige bewoners 
pleiten voor een gezamenlijke warmtevoorziening, andere voor een gezamenlijke aanpak 
voor de no-regret maatregelen. Weer anderen pleitten voor een afwachtende houding omdat 
mogelijke maatregelen over enkele jaren meer zijn uitgekristalliseerd.   
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Bijlage 6 – Geerdinkhof op de Schop! Wie van ons 
gaat dat begeleiden? 

Op basis van deze bijeenkomst is de werkgroep “Energietransitie Geerdinkhof” 
samengesteld met diverse bewoners en steun van Stichting Woon en de Gemeente 
Amsterdam. Het doel van de werkgroep is om tot een breed gedragen plan van aanpak te 
komen voor de energietransitie. Zodat we aan de ene kant niet worden overvallen door een 
aanpak van de gemeente en aan de andere kant een goed plan hebben voor de wijk. Als 
eerste stap hierin heeft deze werkgroep een korte enquête opgesteld, met name gericht op 
mogelijke no-regret maatregelen die we in onze wijk kunnen nemen. Inmiddels hebben ruim 
130 bewoners de enquête ingevuld. Om een breed beeld te hebben willen wij graag nog 
meer respons.  
Dus heeft u de enquête nog niet ingevuld? En bent u bereid om 5 tot 10 minuten hieraan  te 
besteden?  

Ga dan naar: 
www.geerdinkhof.nl 

 
Op de openingspagina onder laatste berichten, vindt u een link naar de enquête. 

 
Wij stellen het zeer op prijs als deze enquête invult. Liefst voor 22 maart, dan kan de 
werkgroep op de ALV van 1 april een eerste samenvatting geven van de uitkomsten van de 
enquête. Alvast vriendelijk dank voor uw medewerking.  
 
 
 
 
 

 
 
Dit jaar gaat bij de gemeente de planvorming van start voor een ‘groot onderhoud’ van de 
publieke ruimte in Geerdinkhof. Hoe ingrijpend dat gaat worden staat nog niet vast, maar wie 
hier al meer dan twintig jaar woont herinnert zich vast nog de ‘eerste herbestrating’ die 
destijds plaatsvond, waarbij onder andere verzakte straten, pleinen en paden werden ‘gelift’, 
rioolaansluitingen vernieuwd et cetera. 
 
Elke Geerdinkhoffer die anno 2020 om zich heen kijkt, kan zo wel een aantal punten in de 
buurt noemen die in aanmerking komen voor verbetering of herstructurering: zieltogende 
plantsoenen, parkeeroverlast die niet voldoende wordt beheerst, achterblijvende 
infrastructuur in onze ogen van nu…   Kortom werk aan de winkel! 
 
Aanstelling gemeentelijk projectleider medio 2020  
De Commissie Leefbaar/Duurzaam Geerdinkhof heeft contact met de gemeentelijk 
‘gebiedsbeheerder’ voor onze wijk en wordt zo enigszins op de hoogte gehouden van de 
voortgang van de voorbereidingen. Zo is het streven dat er medio dit jaar een gemeentelijk 
projectleider wordt aangesteld die voor de duur van deze operatie de touwtjes in handen 
heeft. De verwachting is dat wij als bewoners serieus moeten gaan opletten wanneer deze 
persoon in functie treedt. Voor die tijd is er naar onze ervaring hoofdzakelijk warrige 
informatie, waar je nog weinig  mee kunt. Het feitelijke werk zal overigens niet voor 
2021/2022 starten, is de verwachting. En de gemeente weet dat ze geen plannen met 
draagvlak kan maken zonder overleg met en bemoeienis van de bewoners zelf.  
 
Het bestuur van VVH Groot Geerdinkhof en de commissie Leefbaar/Duurzaam willen 
daarom vanaf nu de vinger aan de pols gaan houden en ook aan de kant van de bewoners 
onze organisatie optuigen om een krachtige gesprekspartner en waar nodig een 
tegenhanger van de gemeente te kunnen zijn. Er zijn belangen mee gemoeid die elke 
Geerdinkhoffer raken.  
 
Nieuwe commissie Herinrichting 
De bedoeling is om een aparte commissie Herinrichting in te stellen, waarin plaats is voor 
een lid van het bestuur of van de commissie Leefbaar/Duurzaam, maar ook plaats voor 
gemotiveerde Geerdinkhoffers die nu nog niet in een van deze clubs zitten. Deze commissie 
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Herinrichting moet voortvarend te werk gaan, waarbij het wenselijk is dat één aangewezen 
commissielid ervoor zorgt dat er voldoende sturing is. Dit commissielid maakt bij voorkeur 
deel uit van het bestuur van de Vereniging. 
 
Bestuur en commissie L/D roepen bewoners op die ervoor voelen deze rol op zich te 
nemen om zich aan te melden bij het bestuur. Ook mensen die lid willen worden van 
de commissie Herinrichting, zonder bestuurstaak, wordt gevraagd te reageren.   
 
Zonder dat we er nu een personeelsadvertentie van willen maken, hebben we wel zo onze 
ideeën hoe het profiel van zo’n ‘sturend commissielid’ (annex bestuurslid) eruit moet zien.  
 
Profiel ‘sturend commissielid’ 
Die persoon is uiteraard communicatief ingesteld en beschikt over het nodige 
inlevingsvermogen. Hij of zij heeft een herkenbare drive om zich in te zetten voor de wijk 
Geerdinkhof en haar bewoners.  
Om een effectief (eerste) gesprekspartner voor de gemeentelijke projectleider en andere 
contactambtenaren te zijn, heeft deze persoon een ‘verbindende’ instelling en is tevens 
pragmatisch ingesteld. Hij of zij wil en kan de voorzittersrol op zich nemen en heeft dus een 
proactieve houding. Hierbij past gevoel van verantwoordelijkheid voor het proces (aan 
bewonerskant) en oog voor doelstellingen en planning.  Affiniteit met 
technische/planologische en/of juridische vraagstukken is een pré en zal zeker van pas 
kunnen komen. 
 
Voelt u nu al de motivatie opkomen om u hiervoor aan te melden? Overleg dan 

informeel met een lid van bestuur en/of commissie L/D voor nadere informatie. Wij 
zouden graag 5 dagen voordat de algemene ledenvergadering van onze vereniging 
plaatsvindt met u in contact komen zodat we op die ledenvergadering, waarbij ook 
bestuursverkiezingen plaatsvinden, mogelijk al een beeld gaan krijgen van de 
samenstelling van de nieuwe commissie Herinrichting!  
 
Contactpersoon: secretaris VVH Groot Geerdinkhof Marja Van Santen- Van Dam,  
Telefoon: 0634797069;  

E-mail: secretaris@geerdinkhof.nl 
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Machtiging 
 

 
Hierbij machtig ik      , woonachtig Geerdinkhof nr 
 
te Amsterdam om mij in stemming te vertegenwoordigen tijdens de Ledenvergadering van 
Groot Geerdinkhof, vereniging van huiseigenaren op 1 april 2020 
 
 
Datum:     Plaats: 
 
 
Naam: 
 
Adres: 
 
Woonplaats: 
 
 
Handtekening: 
 

 


